
Z Á P I S 
 

z 19. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    24. 2. 2025 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     10 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     1/ Svobodová/ 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ing. Ondřej Nováček 

 MgA. Adam Vízek 

 Ing. Karel Klíma 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „Předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 10) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení z 18. zasedání zastupitelstva ze dne 25. 11. 2024 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen.  Předsedající upozornila přítomné, že zasedání je nahráváno. 

 

 

Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Ing. Ondřej Nováček 

 MgA. Adam Vízek 

 Ing. Karel Klíma 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 
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Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Předsedající poté podala návrh na doplnění předloženého programu jednání o bod č. 17 dodatek 

č.1 k rámcové smlouvě a o bod č.18 změna rozpočtu č.1. 

  
Poté se přítomných zastupitelů dotázala, zda s doplněním programu jednání souhlasí a zda nemají 

další návrh na doplnění programu. Ing. Klíma podal návrh na prodloužení bodu v pevném čase pro 

zastupitele v čase 18,40hod – 19,05 hod. Předsedající dala o tomto návrhu hlasovat. 

 
Hlasování:   Pro 10    proti 0   zdržel se 0  

Návrh byl schválen.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo jiný nepodal žádný další pozměňující či doplňující návrh programu, 

předsedající dala o doplněném programu hlasovat.  

 
Hlasování:   Pro 10    proti 0   zdržel se 0  

Program byl schválen.  

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

Bod v pevném čase 18,15-18,40 návrhy, připomínky a podněty občanů 

Kunratic 

Bod v pevném čase 18,40-19,05 návrhy, připomínky a podněty zastupitelů 

Kunratic 

1. Změny a úpravy rozpočtu 2024 od 26. 11. 2024 do 31. 12. 2024  

2. Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2025 pro Základní školu 

Kunratice 

3. Návrh rozpočtu Základní školy Kunratice na rok 2025 a Návrh rozpočtu 

doplňkové činnosti ZŠ na rok 2025 

4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy Kunratice na období 

let 2026-2027 

5. Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2025 pro Mateřskou 

školu 

6. Návrh rozpočtu Mateřské školy Kunratice na rok 2025 

7. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Mateřské školy Kunratice na 

období let 2026-2027 

8. Návrh rozpočtu MČ Praha-Kunratice na rok 2025 

9. Návrh finančního plánu hospodářské činnosti MČ Praha Kunratice pro rok 

2025 

10.  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Praha Kunratice na období let 

2026-2030 
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11.  Dodatek č. 3 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a 

nefinančního plnění č. 22 022 000 

12. Úplatný převod pozemku parc. č. 2382/8 o výměře 23 m2 

13. Směna pozemků-komunikace Ke Hrádku 

14. Veřejnoprávní smlouva s SK Slovan Kunratice, z.s. 

15. Veřejnoprávní smlouva s TJ Sokol Kunratice 

16.  Volba přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 

17. Dodatek č. 1 k Rámcové smlouvě o spolupráci č. 1/2021 s JTH Vision 

18. Změna rozpočtu č. 1 

 

 
K bodu 1 

Změny a úpravy rozpočtu 2024 od 26. 11. 2024 do 31. 12. 2024  

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 2 

Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2025 pro Základní školu Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 
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Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů Kunratic (MČ) 
Pan Sládek vyjádřil nespokojenost s projektem a realizací opravy silnic Ratajova a Odboje 

s vyústěním do ul. Nad Rybníčky. Místostarosta O. Nováček vysvětlil, že oprava byla provedena 

v souladu s bezpečnostními předpisy. Pan Sládek vyjádřil nespokojenost s prováděním ošetření 

stromů a péčí o zeleň. 

Paní Maršálková vznesla dotaz na rekonstrukci Kostelního náměstí. L. Alinčová vysvětlila, že MČ 

převzala od MHMP 15 let staré stavební povolení, které v té době získala spol. DIPRO s. r. o. Nyní 

spol. DIPRO dle moderních požadavků projekt upravuje a bude žádat o jeho změnu, především 

díky zjednosměrnění ul. Golčovy a znovuotevření komunikace mezi nám. T. G. Masaryka a ul. Za 

Kostelem. L. Alinčová dále uvedla, že na základě doporučení kolegů z jiných MČ byla osloven 

architektonický ateliér Aleš, který nyní zpracovává architektonickou studii Kostelního náměstí. Po 

jejím zpracování bude studie předvedena veřejnosti. 

Paní Klečková vystoupila s komentářem k ateliéru Aleš. 

Paní Matějková vyslovila stížnost na divoká prasata, která ničí její zahradu při ul. Úhlavská a 

přilehlé pozemky. Situaci řeší I. Hýža ve spolupráci s mysliveckým spolkem. Pí Matějková 

požádala o svolání jednání všech zúčastněných stran. L. Alinčová slíbila jednání zajistit. 

 

 

Z řad hostů byl vznesen požadavek na prodloužení Dotazů občanů do 19,00 hod. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

Návrh byl přijat. 

  

Paní Kubová vznesla dotaz na stav projednávání petice občanů z lokality Betáně. O. Nováček jí 

seznámil s návrhy a stavem řešení. Na dotaz ohledně stavu projednávání studie Depa -Písnice L. 

Alinčová vysvětlila, že MČ bylo oznámeno, že zpracování připomínek má zpoždění a další veřejné 

představení studie MHMP plánuje na období před letními prázdninami. 

Paní Hejcmanová vznesla dotaz, jak se vyvíjí řešení situace části ul. K Jelenám-nepořádku. P. 

Hýža vysvětlil, že MČ zajistila šetření ze strany Městské policie a Policie ČR a Magistrát 

připravuje předžalobní výzvu na vyklizení pozemku. 

 

Dotazy zastupitelů se tedy posouvají na čas 19.00 -19.25 hod. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

  

Návrhy, připomínky a podněty zastupitelů Kunratic (MČ) 

 
K. Linková vyjádřila nespokojenost s výdejními boxy u obchodu TESCO, v areálu „tvrze“ a u 

Penny. L. Alinčová vysvětlila, že u TESCA jsou boxy na soukromém pozemku a nepodléhají 

rozhodování stavebního úřadu i MČ. MČ dala podnět Pražskému památkovému úřadu na umístění 

boxu uprostřed dvora, který je kulturní památkou. Na žádost A. Vízka k umístění boxu před Penny, 

prověří MČ, zda nebrání v průchodu na chodníku. 

K. Linková vznesla dotaz na smlouvu uzavřenou mezi MČ a TV Praha. I. Hýža vysvětlil, že se 

jedná o prezentaci MČ. 
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Dotazy zastupitelů byly ukončeny před uplynutím časově vymezené doby v 19,20 hod. Hlasování 

o ukončení: 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

  

 

K bodu 3 

Návrh rozpočtu Základní školy Kunratice na rok 2025 a Návrh rozpočtu doplňkové činnosti ZŠ 

na rok 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

K bodu 4 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy Kunratice na období let 2026-2027 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

     Petr Mozola 

 

P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

K bodu 5 

Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2025 pro Mateřskou školu 
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Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 6  
Návrh rozpočtu Mateřské školy Kunratice na rok 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Petr Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0             zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 7  
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Mateřské školy Kunratice na období let 2026-2027 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Petr Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  
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Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 8  
Návrh rozpočtu MČ Praha-Kunratice na rok 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Petr Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 2/Linková, Vízek/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

K bodu 9  
Návrh finančního plánu hospodářské činnosti MČ Praha Kunratice pro rok 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 



Zápis z 19. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice z 24.2. 2025 

 

 

Strana 8 (celkem 12) 

K bodu 10  
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Praha Kunratice na období let 2026-2030 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 11  
Dodatek č. 3 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a nefinančního plnění č. 

22 022 000 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 12  
Úplatný převod pozemku parc. č. 2382/8 o výměře 23 m2 
 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  
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Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 2/Linková, Vízek/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 13  
Směna pozemků-komunikace Ke Hrádku 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 14  
Veřejnoprávní smlouva s SK Slovan Kunratice, z.s. 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

I. Hýža zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 
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Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 2/Linková, Vízek/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 15  
Veřejnoprávní smlouva s TJ Sokol Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Mgr. Linková podala návrh na nehlasování o tomto usnesení. 

 

Hlasování: Pro 2 proti 0 zdržel se 8 /Alinčová, Hýža, 

Matoušek, Doležilová, Hilmarová, Mozola, Klíma, Nováček/ 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 1 /Vízek/ 

   nehlasoval 1 /Linková/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 16  
Volba přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 

 
Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Klíma zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, Předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 
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Hlasování: Pro 9 proti 0 zdržel se 1/Klíma/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 17  
Dodatek č. 1 k Rámcové smlouvě o spolupráci č. 1/2021 s JTH Vision 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 2/Linková, Vízek/ 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 18  
Změna rozpočtu č. 1 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 8 proti 0 zdržel se 2/Linková, Vízek/ 

Usnesení bylo schváleno. 
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Vzhledem k tomu, že program byl vyčerpán a nikdo neměl žádné další připomínky, předsedající 

jednání ZMČ ve 21,05 hod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne: 26. 2. 2025  


